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Geachte fractie, 

Op 20-09-2022 heeft u op grond van artikel 51 van het Reglement van Orde vragen gesteld ten aanzien 

van hittestress. Met deze brief beantwoorden wij uw vragen in de door u gestelde volgorde. 

1. Enkele jaren geleden stonden er forse bomen langs de Mozartlaan en die zijn verwijderd. Bent u het 

met ons eens dat die bomen daar ook terug geplant zouden kunnen worden? Zo ja, staat dit al in de 

planning? 

Enkele jaren voor de kap van de oude wilgen is al een vervangende rij eikenbomen geplant in het 

plantsoen naast het fietspad. Deze bomen hebben nu de ruimte om zich verder te ontwikkelen. De 

strook tussen fietspad en rijbaan is minder geschikt voor het planten van bomen door de aanwezige 

kabel- en leiding tracés. 

2. In de Steendijkpolder zijn twee bomen opzettelijk vergiftigd. Een schandalige situatie, waar u terecht 

aangifte over heeft gedaan. Is er al zicht op wanneer deze bomen weer worden herplant en kunt u dat 

ook met een wat grotere aanplant doen? 

Deze winter worden de bomen herplant. Hiervoor wordt de gebruikelijk plantmaat 18/20 (stamomtrek 

in centimeters) aangekocht. Een grotere maat is vanwege de bodemsituatie en duurzaamheid niet 

gewenst. Bij een grotere boommaat wordt de omvang van de kluit zo groot dat het plantgat dieper dan 

de gesaneerde leeflaag gaat en in de vervuilde grond gegraven wordt. Ook kunnen er veel minder 

bomen per vrachtwagen vervoerd worden waardoor er veel meer transporten vanaf de kwekerij 

noodzakelijk zijn. Daarnaast moet de grond op de kwekerij weer aangevuld worden. Ook is het 

slagingspercentage bij het planten van kleinere bomen groter. 

3. Bent u het met ons eens dat in het Van Beethovenpark en op het Stadsmolenplein mogelijkheid zou zijn 

voor meer bomen, die specifiek kunnen dienen als schaduwplekken? 
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In het Beethovenpark zijn afgelopen winter al diverse bomen aangeplant. Er zullen komend plantseizoen 
nog bomen bij geplant worden. Er wordt echter ook rekening gehouden met wensen van de bewoners 
wat betreft lichtinval en bezonning van de woningen. Daarnaast is het vanuit sociale veiligheid belangrijk 
dat het zicht in het park vanuit de woningen gehandhaafd blijft. 

4. Op het station Maassluis West zijn er weinig bomen. Hoewel de stations voor bezoekers het eerste is 
wat ze zien van onze stad en dit een plek is waar mensen vaak wachten. Zijn er plannen om de inrichting 
van het groen op stations aan te passen? 

In de plannen die ontwikkeld gaan worden voor de stationspleinen krijgt de groenvoorziening 
nadrukkelijk aandacht. Vooruitlopend op de plannen zullen er geen bomen worden aangeplant. 

5. De bomen aan de Wagenstraat groeien al jaren niet goed, in de Scheerderij is te zien hoe ze er bij 
zouden kunnen staan. Volgens experts komt dit door de krappe ruimte in de bodem. Wat kunt u eraan 
doen om deze bomen te redden en gezond tot wasdom te laten komen? 

De bomen in de Wagenstraat doen het al jaren slecht ondanks uitgevoerde bodemverbetering. Het 
effect is beperkt door de bestaande inrichting met te kleine boomstandplaatsen. Ook de boomsoort 
blijkt achteraf geen goede keuze. Wanneer de Wagenstaat voor groot onderhoud in aanmerking komt 
kan er door wijziging van de inrichting meer ruimte (ondergronds) ontstaan voor een nieuw aan te 
planten boomsoort. De Scheerderij is helaas geen goed voorbeeld. Ook daar is de ondergrondse ruimte 
te beperkt wat zich uit in overlast gevende wortelopdruk. 

6.Ziet u mogelijkheden om bij de herinrichting van het parkeerterrein in het centrum (het voormalige RK 
kerk terrein) ook wateropvang te realiseren en bomen te planten? Wanneer kunnen deze plannen 
verwachten? Aanleg heeft immers haast vanwege de financiering uit het parkeerfonds. 

In de studievarianten voor het plein zijn bomen en waterberging opgenomen. 

7.Ziet u vergroeningsmogelijkheden om en rond de parkeerterrein Koningshoek? Klopt het dat het 
vanwege het evenementenbeleid het plaatsen van bomen niet mogelijk is? Dit verbaast ons gezien de 
kleine heggetjes die er wel geplant zijn. 

Er zijn voldoende mogelijkheden om de parkeerterreinen te vergroenen mits er overeenstemming wordt 
bereikt met de eigenaar van het winkelcentrum om het in het contract vastgestelde aantal 
parkeerplaatsen te verminderen. Vergroening van de parkeerplaatsen is ook wenselijk en noodzakelijk. 
De parkeerterreinen met heggetjes zijn overigens niet als evenemententerrein bestempeld. 

8. In het verleden zijn er in de Burgemeesterswijk volwassen bomen uitgegraven en tijdelijk in de 
bomenbank geplaatst. Is de bomenbank nog in werking en kunnen we dit in toekomstige projecten 
opnieuw gebruiken? 

De bomenbank van de Burgemeesterswijk is met het verplaatsen van de laatste geschikte bomen naar 
het Vrijheidspark leeggemaakt en opgeheven. 

9.Is het initiatief van een bomenbank breder toepasbaar? Denk hierbij aan het vooraf planten van 
bomen voor nieuwbouwlocaties en die ter zijnde tijd in de wijk te plaatsen? 

Een bomenbank is in Maassluis niet haalbaar omdat de fysieke ruimte hiervoor ontbreekt. Daarnaast 
kunnen professionele boomkwekers goedkoper en kwalitatief betere bomen van een groot formaat 
leveren. De kennis en apparatuur hiervoor ontbreekt bij de gemeentelijke organisatie. 

10.Kunt u in kaart laten brengen waar er nog mogelijkheden zijn voor aanvullend groen 

Ja, dat kan. Ruimte kan gevonden worden door het omzetten van ongebruikte verharding naar 
groenvoorziening en het creëren van ruimte in bestaande verharding voor boomaanplant. 
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Knelpunt is de alom aanwezige ondergrondse infrastructuur die veel beperkingen oplegt. Het 

aanbrengen van extra groen is weliswaar gewenst, maar ook een eenmalige investering Dit vraagt 

vervolgens jaarlijks onderhoudsbudget. Bij een uitbreiding van het groen is ook uitbreiding 

onderhoudsbudget nodig. Hier is nu geen rekening mee gehouden. 

Wij vertrouwen er op uw vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord. 

Hoogachtend, 
het college van burgemeester en wethouders van Maassluis, 

de retar. de bur ter, 

 
dr. T. 

 

Bijlagen: 

Er zijn geen bijlagen toegevoegd. 
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